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KOKOUSAIKA:  4.7.2017 KLO 17.00 –  
KOKOUSPAIKKA: Valo talo, kisa-kabinetti 
LÄSNÄ:  Harri Koponen, pj 
  Ville Hyvärinen siht./tj 
   Juha Aintila 
  Katariina Laakkonen (Skype) 
  Esa Högnäsbacka (Skype) 
  Harri Syrjä 
  Jorma Paakkari 
   
Estynyt: 

Keith Silverang 
Tommi Eklund 
Jukka Heinikainen 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Ennen kokouksen avaamista kuultiin Hiski Kanervan raportti Memil Pro Cycling teamin aikeista 
rekisteröidä UCI-continental talli Suomeen. Tavoitteena on saada talliin 9-10 kuskia, joista 4-5 on 
Suomalaisia. Keskusteluissa nousi esille myös UCI:n rekisteröitymisen yhteydessä vaatimaa 20.000€ 
takaussumma. Todettiin, että nykyisillä resursseilla SPU:n ei ole mahdollista sitoutua ko. summan 
takaamiseen. 
 
Kokous avattiin Kanervan poistuttua ajassa 17.14 
 

2. KOKOUKSEN LÄSNÄOLIJAT JA PÄÄTÖSVALTAISUUS. 
Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin sellaisenaan. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 
Edellisen kokouksen pöytäkirja on liitteenä, Liite 1.  
Hyväksyttiin muutoksitta. 
 

5. TOIMINNANJOHTAJAN KATSAUS  
 

5.1. Toimitilat  
Kuultiin toiminnanjohtajan esitys toimitiloista ja eri vaihtoehdoista. 
Päätös: Valtuutettiin toiminnanjohtaja valmistelemaan toistaiseksi voimassa olevaa 
vuokrasopimusta Olympiakomitean esittämän vaihtoehdon mukaisesti Pitäjäenmässä, Valimotie 
10 sijaitsevaan kiinteistöön.  
 

5.2. Maantiepyöräilyn SM-kisat 2018 
Käytiin keskustelua aiheesta ja päätettiin, että liitto ottaa toistaiseksi 2018 SM-kisojen valmistelun 
kunnes kilpailuille löydetään järjestävä taho. Käytiin myös keskustelua eri lajien vaatimista 
kehityskohteista. Päätettiin palata tähän syvällisemmin kauden päätyttyä, kun meillä on 
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kartoitettuna enemmän vertailupohjaa kaikista alalajeista. 
 
 

6. HPY 
HPY:n esitys Arvokisavalinnoista  
- MTB XCO:n Euroopan mestaruuskilpailut 27.-30.7.2017, Italia  
- Maantiepyöräilyn Euroopan mestaruuskilpailut 2.-6.8.2017, Tanska 
- Ratapyöräilyn U19/U23 EM-kisat 18-23.7.2017, Portugali 
- MTB XCO:n Maailman mestaruuskilpailut Australia 
 
Valintaesitys liitteenä 3 . 
  
Päätösehdotus: Hyväksytään ehdotus. 
Aintila esitteli HPY tekemän ehdotuksen arvokisavalinnoista.  
Käytiin keskustelua asian tiimoilta. 
Päätös: Hyväksyttiin arvokisavalinnat esityksen mukaisesti. 
 

7. Nuorisoyksikkö 
Nuorisoyksikön seuraava kokous on 7.8.  
Käytiin yleistä keskustelua nuorisoyksikön toiminnasta ja tilanteesta. 
Todettiin, nuorisoyksikön alueellisen toiminnan olevan osalla alueista passiivista. 
Päätettiin, että mikäli alueet aktivoidu, laitetaan tähän varatut varat alueittain seuroille haettavaksi 
nuorisotoiminnan edistämiseksi.   
 
7.1.   BMX EM-kisat 

Todettiin BMX EM-kisa valinnat 
7.2.  EM-kisat Kratz  

Todettiin U15 ja U17 sarjojen lähtijät maastopyöräilyn EM-kilpailuihin 
7.3. Talenttileirit  

Käytiin keskustelua Keskustelua, ei toiminut suunnitelman mukaan 
 
Nuorisoyksikön arvokisavalinnat liitteenä 4. 
 

8. EDUSTUSOIKEUDEN SIIRROT 
Liitteenä 5.  Reijo Kähärin ja Håkan Wargin edustusoikeuden siirtoanomus. 
Päätös: hyväksyttiin koska a) pyöräilijöille ei ole vielä myönnetty kilpailulisenssiä kaudelle 2017 b) 
vanha seura ei kummankaan pyöräilijän osalta vastustanut siirtoa 
 

9. MUUT ASIAT 
Katariina Laakkonen aikoo hakea OK KV-urheilujohtaja koulutukseen. Kannatettiin ajatusta 
 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.35 
 
 
Liiteluettelo 
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Liite 1. Hallituksen kokouspöytäkirja 6/2017 
Liite 2. Toiminnanjohtajan raportti 
Liite 3. HPY:n esitys arvokisavalinnoista 
Liite 4. Nuorisoyksikön esitys arvokisavalinnoista 
Liite 5. Reijo Kähärin ja Håkan Wargin Edustusoikeuden siirtoanomus 
.   
 
 
 


